
Referat af bestyrelsesmøde den 21/1-2025 

 

Til stede: Karsten Jakobsen, Pernille Kaudi, Pernille Mastek, Kristine Fanning, Lena Aagaard, Amanda Rix, 

Susanne Bøgh 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

- Godkendt 

 

 

2. Godkendelse af referat 

- Godkendt  

 
 

3. Siden sidst 

- Medlemstal skal indberettes. Mastek klarer dette. Vores medlemstal er status quo. 

- Pernille Kaudi har arbejdet for at få styr på alle ejercertifikater på rideskolehestene. Der er kommet styr 

på en del, men der mangler fortsat nogle. Det er et større arbejde, da flere af hestene har udenlandske 

pas. Pernille arbejder videre med projektet. 

- Vi har fået registreringsattesten på den blå traktor. Skal den ejerskiftes kræver det at den synes. 

Alternativt skal vi pille pladerne af. Vi overvejer mulighederne og tager sagen op igen på næsten møde. 

 

4. Nyt fra kassereren 

- Vores ansatte løbere registrerer pt. deres timer manuelt i en mappe som ligger i stalden. Det giver flere 

udfordringer når der skal udbetales løn. Da vi ydermere er forpligtiget til at sørge for at vores 

medarbejdere tidsregistrerer deres arbejdstid, går vi over til at løberne skal benytte app til 

timeregistrering. Pernille er ved at indhente de oplysninger som vi skal bruge til dette. 

- Vi har modtaget bevilling på diverse tilskud fra kommunen for 2025. Alle tilskud vil blive udbetalt 

løbende over året. 

- Aktivitetstilskud: 20.901 kr. 

- Lokaletilskud: 98.146,50 kr.  

- Vedligehold: 49.710 

- Regnskabet for 2024 er under udarbejdelse og Pernille Mastek er i dialog med vores to 

revisorsuppleanter (Jakob og Anja). Regnskabet vil blive gennemgået på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

5. Løbende sager 

- Vi holder generalforsamling den 3/3-2025. Det afholdes i tumlesalen på Østervangsskolen kl. 20.00. Da 

vi er nødt til at holde mødet senere end vi plejer, rykker vi championats fejringen til først på mødet. 

Pernille K sørger for at sende en indkaldelse ud inden længe. 

Følgende er på valg: Karsten, Pernille K, Susanne Bøgh, Amanda og Lena (suppleant). Ingen af de 5 

ønsker genvalg. 



 

 

- Stævneudvalget. Stævneudvalget arbejder på muligheden for at vi kan afholde et E stævne til fastelavn. 

Udvalget har i øvrigt ansøgt om D stævner for 2025, som vi afventer info omkring. Der er skruet ned for 

antallet af stævner i 2025 ift. tidligere år.  

 

6. Evt. 

- Kasper Hansen har færdiggjort 1 salen på vores skabsrum og bygget en flot trappe dertil. Bestyrelsen 

sætter stor pris på det store arbejde som Kasper og Glenn har lagt i opførelsen af vores nye rum. 

- Arbejdsdage i 2025. Vi arbejder efter at vi skal have 2 arbejdsdage i 2025. Når vi kender datoen for 

vores stævner, fastsættes dage for arbejdsdage og der meldes ud om dette. 

- Næste bestyrelsesmøde: 18/2 kl. 19,00. Sted følger. 

 

 


